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El Dr. Masriera, en la seva qualitat de Prési
dent d aquesta Secció, manifesta que en la seva 
darrera reunió fou presentada pel senyor Se
cretari de la mateixa una proposició per tal de 
gestionar la legalització de la Secció aixi coin 
nomenar els metges inspectors que puguin vi
sitar els malalts al cap d’uns dies de presentada 
la baixa amb la finalitat d’evitar el retard en la 
presentado d’altes i d’incompliment de les obliga- 
cions que comporta el percebre subsidis.

Després d’un llarg canvi d’impressions en el 
que intervenen els doctors Fornells, Abellô, Gar
cia, Serra, Cabré i Genové, s’acorda de proposai* a 
la Comissió dels 30 primers dies de malaltia. que 
estudiï detingudament la manera o sistema d’e- 
fectuar inspeccions, portant-la en un prôxim Con- 
sell.

D E F A R T A M E N T  D ’A S S T S T E N C I À  S O C I A L

Assegurança Maternai.— Pren la paraula cl se
nyor Président Dr. Corachan per a donar compte 
al Conseil que junt amb el company Dr. Vicenç 
Marqués i Bertrán— el que per motius professio- 
nals inelludibles 110 ha pogut concórrer a la ses- 
siô d'avui a la que fou invitât— en nom del Sin
dicat i dels Drs. Brossa i Garcia-Tornel en nom 
del Col-legi Oficial de Metges,- es traslladaren a 
Madrid amb motiu d’una convocatoria que rebe- 
ren relacionada amb aquest assumpte.

El Dr. Brossa confirma el seu desplaçament a 
Madrid tal com ha manifestât el senyor Prési
dent i demana al Conseil inviti el Dr. Garcia-Tor
nel perqué expliqui als reunits l’estât actual de 
l’assumpte i les gestions que es realitzaren amb 
1’“ Instituto Nacional de Previsión” .

Invitât a comparèixer el company esmentat, 
entra al Saló de Sessions i després de saludar al 
Conseil reunit, fa una minuciosa i detallada ex- 
posició de l'estât de l’afer.

El Dr. García-Tornel fa constar que les réu
nions i conferéncies que celebraren V“ Instituto 
Nacional de Previsión” i el “ Consejo General de 
los Colegios Médicos de España” es desenvolupa- 
ren amb un major esperit de cordialitat. Diu, tam
bé, que en procedir-se a la lectura del projecte 
de contracte que redacta l’“ Tnstituto Nacional de 
Previsión” , el representan! del “ Consejo de Co
legios” hi dona la seva conformitat. En demanar 
el Delegat del “ Consejo” Dr. Pérez Mateos, als 
représentants de Catalunya, la seva aquiescencia 
al contracte redactat en el qual s ’hi consignen les 
cláusules 8.a, g.n i 16a, el manifestant, en nom de 
la representado catalana formula les seves re
serves i amb data d’avui, el que parla ha estât re- 
querit pel Dr. Pérez Mateos pel tal que la re
presentado catalana doni o no la seva conformi
tat al contracte a signar pel “ Consejo de Cole
gios” .

Davant d ’aquest fet i donada la urgéncia del 
cas, el Dr. García-Tornel demana ál Conseil que

en la sessió d’avui acordi el que cal contestar a 
Madrid.

El Dr. Abellô manifesta la seva opinió contra
ria a la signatura del contracte.

S ’entaula una llarga discussió en la que prenen 
part els Drs. Corachan, Brossa, Comas i Camps, 
García, Cabré, Coll i Abelló. El Dr. Comas i 
Camps, en atenció als nous Consellers que avui 
assisteixen per primera vegada al Conseil, i, per 
tant, no han tingut ocasió de conéixer tota la 
gestació d’aquest assumpte, Fexplica detailada- 
ment des de la seva iniciado, i entenent que 110 
s’ha aconseguit el mínim de les aspiracions del 
Sindicat de Metges, el Conseil 110 pot donar la 
seva conformitat a la signatura del’ conveni.

Finalment, amb l’esperit d’arribar a una tran- 
sacció entre els diversos criteris sustentais, el Dr. 
Abelló formula la proposició següent :

Donar l’aquiescéncia a la signatura del contrac
te projectat per ^ ‘ Instituto Nacional de Previ
sión” .

Entaillai* si hi ha cas, gestions amb la Caixa 
CoMaboradora i si aqüestes 110 tenen l’éxit desit- 
jat, anar al trencament, segons el mateix conveni 
estableix. Malgrat que aquelles gestions arribin 
a bon terme, anar a la denuncia del contracte 
suara sotscrit i acceptât, tres rnesos abans de fi
nir l’any, ja que aquest nou contracte 110 satisfà 
les bases minimes de l’aspiració del tocólegs ca
talans.”

Posada a votado 1’anterior proposició, han ob- 
tingut vuit vots en pro i sis en contra, quedan t, 
per tant, aprovada la proposició. També s’acorda 
traslladar aquest acord al Dr. Pérez Mateos i al 
Comité d'Assegurança Maternal, per tal que fa- 
cin els treballs necessaris conduents a la major 
eficacia d ’aquest acord.

Han votât a favor d’ella els Drs. Abelló, Bros
sa. Ferrer, Fornells, Garda, Ros i Sancho. En 
contra els Drs. Cabré, Coll, Comas, Genové, Mas- 
riera i Sambola. La presidencia lia votat amb la 
majoria.

Després de la votado el Dr. Coll demana la pa
raula per explicar el seu vot. Entén, diu, que el 
Conseil no pot donar la seva conformitat sense 
demanar abans l ’opinió dels tocólegs catalans, els 
que eren es pronunciaran en sentit contrari a l’ac- 
ceptació del que ara es proposa en aqüestes ba
ses.

En el mateix sentit es manifesta el Dr. Sam
bola. •

D E P A R T A M E N T  D ’A SSUM »PTES 
C O M A R C A L S

Delimitació de les Sections Comarcals d'Olot i 
(iirona.— El Si*. Secretari dóna compte que amb 
motiu del canvi de presidencia de la Mancomuni- 
tat Comarcal de Comarques Gironines, la resolli
d o  d ’aquest assumpte 110 es podra portar a ter
me avui i com per altra part creu molt atendí-


